

屯門官立小學

2024-2025 學年 小一入學自行分配學位取錄名單

申請表編號	申請表編號	申請表編號
99148765	99339382	98330195
99172992	99141094	99043769
18085571	99368633	99145057
99034743	18023355	98330578
99146010	99334534	99295288
99281422	98913760	99038080
99061651	99148757	98277413
98977598	18038085	98338455
99339366	98330268	99146118
98760084	18095097	99146100
98330241	99043262	99141876
98768816	18016294	18013341
18034799	99174243	99148978
99282690	99146274	99146428
98330470	98979299	99339137
99173786	99148897	99146380
99038218	98917153	

# 2024-2025 學年

## 小一入學自行分配學位

### 後備取錄學生編號

# Waiting List

如有學生家長未能於2023年11月23日下午4時前到校辦理註冊手續，將由下列名單依次補上。

學校會於2023年11月23日下午四時後聯絡後補生，後補生須於2023年11月24日，上午九時至正午十二時或下午二時至下午四時，到本校一樓校務處辦理註冊手續。

Parents are required to register at the school office on or before 23<sup>rd</sup> November, 2023 (4:00pm). Any places available after 23<sup>rd</sup> November, 2023 will be replaced by the waiting list according to the following order.

School will notice the waitlisted applicant children on 23<sup>rd</sup> November, 2023 at 4:00 pm. The waitlisted applicant children need to register at the school office on 24<sup>th</sup> November, 2023 from 9:00 a.m. to 12:00 noon or 2:00 p.m. to 4:00 p.m.

後備次序	申請表編號
1	99174391
2	18048820

# 2024-2025小一註冊須知

日期：二零二三年十一月二十二日(星期三)

或

二零二三年十一月二十三日(星期四)

時間：上午九時至正午十二時

下午二時至下午四時

地點：本校一樓校務處

## 注意事項：

- (1) 請帶備小一入學申請表之家長存根(黃色)。
- (2) 遞交出生證書及居港證明文件副本  
(學生在香港出生只須交出生證書副本)。
- (3) 學生個人近照1張(1.5" X 2" 証件相)
- (4) 遞交一個貼有足夠郵票(\$5)之回郵信封。  
尺寸約：4" x9" (10.16cmx22.86cm)
- (5) 註冊時，學生無需到校。
- (6) **逾期仍未註冊者作自動放棄學位**

# Primary One Admission 2024-2025

## Registration of Pupils

Date: 22<sup>nd</sup> November, 2023 (Wednesday)

OR

23<sup>rd</sup> November, 2023 (Thursday)

Time: 9:00 a.m. – 12:00 noon

2:00 p.m. – 4:00 p.m.

Place: 1/F General Office

### Remarks:

- (1 Bring the Parent's copy of the "Application Form for Admission to  
) Primary One".
- (2 Please submit photocopies of the Birth Certificate and the document of  
) Residency (Only a photocopy of the Birth Certificate is needed if the  
child was born in Hong Kong).
- (3 A student's recent photo.( 1.5" X 2" )  
)
- (4 Please submit an envelope with the \$5 stamp.  
) Size: 4"×9"(10.16cm×22.86cm)
- (5 Pupils do not need to come to school.  
)
- (6 **Failure to register with the school within the specified period  
) would lead to forfeiture of the discretionary place offered to them.**

